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Normaliteten banker 
på døren
Endnu en gang til lykke med bladet. Det var en 
fornøjelse at se det indbydende blad og læse 
indlæg fra afdelingerne.

Corona har fyldt meget det seneste år, også i 
Glostrup Boligselskab. Vi er stolte af, at vi i  
Glostrup Boligselskab er kommet godt  
igennem den svære tid med Corona, ovenikøbet 
uden smitte blandt selskabets medarbejdere. 
Det er lykkedes, til trods for alle restriktioner 
som meget begrænset adgang til vores  
beboerservice og ligeledes begrænset adgang 
til lejemålene.

Stor tak til beboerne, og ikke mindst tak til  
medarbejderne, for deres indstilling til at passe på 
hinanden og jer beboere - det fortsætter vi med!

Alle beboere ønskes et godt efterår!

Med venlig hilsen
Claus Krag
Direktør
Glostrup Boligselskab
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Formand Bitten Matthiesen     bim@gb-ob.dk 
afd. 29 Stenager 

Næstformand Martin Gjøl      mag@gb-ob.dk 
afd. 32 Lindeskoven  

Susanne W. Petersen        swp@gb-ob.dk
afd. 9 Stadionkvarteret  

Jesper Weidick         jwe@gb-ob.dk
afd. 9 Stadionkvarteret  

Stine Andersen          sta@gb-ob.dk 
afd. 30 Granskoven   

Kurt Arve Jensen          kje@gb-ob.dk 
afd. 31 Gadager  

Allan Larsen              all@gb-ob.dk 
afd. 20 Rødkælkevej  

Søren Jensen             sje@gb-ob.dk 
medarbejderrepræsentant   
 
Simon M. Christiansen              smc@gb-ob.dk
medarbejderrepræsentant   

Hanne Nielsen           han@gb-ob.dk 
kommunalt udpeget  

Eva Nørgaard Wojtala        enw@gb-ob.dk 
kommunalt udpeget  

Organisationbestyrelsen

Vi skifter navn fra Beboer-
bladet til DITBeboerblad
Det var med store forventninger vi modtog det 
første fælles beboerblad i juni 2021. Et fælles 
Beboerblad har længe været et ønske fra  
bestyrelsen og er nu en realitet! De fleste af vores 
afdelinger har bidraget med artikler og det sam-
me har administrationen i Glostrup Boligselskab. 

På repræsentantskabsmødet den 16. juni var der 
spørgsmål omkring retningslinjer, bla. hvor  
meget spalteplads afdelingerne har til rådighed. 
Det viser, at der er lyst og interesse for bladet, 
hvilket jeg er meget glad for at se.

Juni-bladet var det første nummer, og vi arbejder 
fortsat med at finde frem til den rette form. Vi har 
dog besluttet, at bladet udkommer 5 gange årligt 
indtil videre.

Redaktør Jesper Weidick, afd. 9, Stadionkvarteret 
er heldigvis frisk til at fortsætte med arbejdet.
 

Navn til beboerbladet
I første nr. udskrev vi en konkurrence – hvilket 
navn skulle det nye blad have?
 
Et dommerudvalg bestående af undertegnede, 
direktør Claus Krag og redaktør Jesper Weidick 
har modtaget flere rigtig gode forslag. Efter 
mange overvejelser er vinderen fundet.

Vinder er:  
Carina Hedelund, afd. 32 med forslaget  
DITBeboerblad

Der er en vinkurv til vinderen, og de øvrige  
forslagsstillere bliver betænkt med par gode 
flasker vin. Mange tak for de gode og  
kreative forslag.

Repræsentantskabsmøde den 16. juni
På mødet deltog 42 repræsentanter. I besty-
relsen sagde vi farvel til Mette Frydenlund og 
Søren Heick. Endnu en gang tak for arbejds- 
indsatsen.

Nye medlemmer er Kurt Arve Jensen, afd. 31 og 
Jesper Weidick, afd. 9.

Suppleanter blev Peter Madsen, afd. 29 og  
Jesper Kirchner, afd. 20.

Referat kan læses på selskabets hjemmeside.

Et travlt efterår
Vi har endelig kunne holde afdelingsmøder, alle 
møder i 2019 blev aflyst pga. af Corona.
Vi startede midt august med første møde og det 
sidste 27. september. Møderne er forløbet godt, 
og budgetterne er vedtaget – tak til jer alle for 
jeres deltagelse og engagement på møderne. 

Fælles formandsmøder
Der holdes nu 2 årlige fælles formandsmøder 
hvor administrationen og medlemmer fra  
organisationsbestyrelsen deltager. Næste møde 
er en Workshop den 14. oktober, hvor vi drøfter 
ydelser og afregning heraf.

Organisationsbestyrelsesmøde 
Førstkommende møde i organisationsbestyrel-
sen er den 28. oktober.

Corona 
Tiden med Corona har gjort mange ensomme 
og det sociale liv er blevet udfordret. 
 
Nu er det forhåbentlig tiden til, at vi igen kan 
dyrke det almene fællesskab, passe på  
hinanden – og komme videre. 

God fornøjelse med læsning af vores fælles 
beboerblad.

Med venlig hilsen
Bitten Matthiesen
Formand

Husk - at bladet også kan læses på selskabets 
hjemmeside www.gb.dk.

Fortsættes

http://www.gb.dk
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Nu efter veloverstået Beboermødet og for- 
håbentlig en corona tid som ikke vender tilbage 
igen er det tid til at trække i arbejdstøjet igen for 
den genvalgte Bestyrelse. Vi har måtte sige far-
vel til et medlem af bestyrelsen grundet flytning, 
nemlig Lene som har været et stort aktiv sam-
men med Christina vedrørende renoveringen på 
foran Brøndbyvester 26 – 28. Du vil blive savnet. 
Det lykkedes desværre ikke at få et medlem 
mere i bestyrelsen, så nu er bestyrelsen på tre. 
Men skulle der være en, som havde lyst til at 
komme som suppleant er du meget  
velkommen.

Vores næste opgave nu er den nye placering til 
molokkerne i tæt samarbejde med Glostrup  
Boligselskab. Placeringen skal være så  
hensynsfuld som mulig af hensyn til vores  
beboere.

Da vi ikke kan få at vide (af hensyn til data- 
beskyttelse vedtaget af EU) hvem som flytter og 
den nye beboer som flytter ind, vil jeg tage op 
med bestyrelsen om en månedlig åbningstid i 
den første uge af måneden, dette vil I få besked 
om efter vores bestyrelsesmøde. 

Jeg så jo at der var nye ansigter til afd. mødet 
som vi ikke kendte.
 
Det var glædelig at huslejestigningen kun var på 
0,58 procent og dette skyldes forhøjningen af 
skraldeordningen fra kommunen.

Afdeling 6, Gyvelvej - 
Brøndbyvestervej

Lørdag d. 28. august afholdt vi i afdeling 9 
Naturens Dag, hvor det desværre regnede fra kl. 
10.00 til 12.00, så folk først kom til herefter. De 
fremmødte børn og barnlige sjæle lavede fugle- 
kasser, som vil blive hængt op i afdelingens 
træer. Til de sultne var der sørget for en pølse-
vogn og i det opslåede telt havde driften opsat 
en billedvæg med allerede anlagt biodiversitet 
i afdelingen og forslag til hvad de næste skridt 
kunne være. Dette vil der komme mere om, når 
bestyrelsen har arbejdet videre med alle de 
gode forslag.

Den 6. september afholdt vi afdelingsmøde 
og vi vil gerne takke alle jer der deltog. Det var 
dejligt at se jer alle igen efter nedlukningen. Ved 
opstarten af mødet kl. 17.30 var der fremkom-
met repræsentanter fra 115 lejemål. Formanden 
orienterede kort om den skriftlige beretning, der 
var blevet udsendt, inden der startede to de-
batter op om henholdsvis vaskerierne, hvor der 
ønskedes flere årlige gennemgange, og vores 
forhold til Elmehusene og deres beboere, samt 
de problematikker med bilparkering, husaffald 
og hurtigt kørende cykler på fortovene, der  
generer vores beboere og udsætter dem for fare.

På mødet blev der fremsat en række forslag 
og det blev besluttet at afdelingsbestyrelsen 

Afdeling 9,  
Stadionkvarteret

Fortsættes side 8

Derfor får I her gode råd til den bedst mulige opvarmning af jeres bolig.

Temperaturen på hele bygningens centralvarme er indstillet på en måde, så det sikres at der kan 
være 21 -23 graders varme i alle boliger. Temperaturen på varmerørene er variabel og varmeanlæg-
get regulerer automatisk ”fremløbstemperaturen” efter vejret uden for. 

Dernæst er det vigtigt at opvarmningen sker ved brug af alle radiatorerne. Det betyder ikke at du 
behøver at åbne alle radiatorer lige meget, men at du indstiller radiatortermostaterne i de enkelte 
rum, således at rummet får den ønskede temperatur. Når først den ønskede temperatur er opnået, 
vil termostaten fremadrettet sørge for denne temperatur i rummet, ligegyldigt om udendørs- 
temperaturen ændrer sig.

Det er vigtigt at der er varme på i alle rum, da det ellers kan give fugt problemer og der kan opstå 
vækst af skimmelsvamp. Det giver også en bedre opvarmning af boligen, hvis varmen kommer fra 
alle radiatorer.

Skulle der mod forventning opstå problemer i varmeforsyningen, kan driftsafdelingen i Glostrup 
Boligselskab kontaktes med indberetning af fejlen på drift@gb.dk eller via funktionen på hjemme-
siden www.gb.dk. Har du ikke mulighed for dette, kan beboerservice kontaktes på tlf. 4396 2886.

Vejledning til indstilling af termostatventil:
Hvis termostaten f.eks. sættes på 3, kan man forvente en temperatur på 20 grader. Når den opnår 
de 20 grader, vil den lukke ned og radiatoren vil blive kold indtil temperaturen falder til under 20 
grader.

1 svarer til en temperatur på 13 grader.

2 svarer til en temperatur på 17 grader.

3 svarer til en temperatur på 20 grader.

Hvis man vil have mere end 20 grader, er man nødt til at sætte termostaten på 4 eller 5.

Venlig hilsen
Glostrup Boligselskab

Glostrup Boligselskab støtter op om FN’s verdensmål og overstående kan være med til at understøtte 
nedenstående verdensmål:

 
  

Nu nærmer vi os 
den kolde tid

mailto:drift%40gb.dk?subject=
http://www.gb.dk
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I disse tider er der 3 store projekter som opta-
ger meget tid for bestyrelsen, da man godt kan 
kalde det et projekt, at afvikle et afdelingsmøde 
med ikke mindre end 25 forslag på dagsorden.

Der har været afholdt det første vejmøde på vej 
5 og det fik sat nogle punkter på dagsorden, 
som vi i følgegruppe er nødt til, at forholde os til 
og sikre et mandat på afdelingsmødet. Det kom 
frem på vejmødet at der var stor utilfredshed 
med selve rørføringen ude i entreen i de store 
boliger, da der er mange forskellige indretninger 
af selve entreen og det kan give nogle kedelige 
udgifter til nedtagning og opsætning af skabe 
mv. Bestyrelsen fik selvfølgelig straks dagen 
efter sat rådgiver i stævne og de gik i gang med 
at kigge på en løsning hvor rørføring er ved 
siden af radiatoren i entreen i de store boliger. 
Desværre var deres bud en special væg radiator 
som er 70 cm bred og 180 cm høj som faktisk 
fylder næsten hele væggen, hvor radiatoren er i 
dag til en specialpris på ikke mindre end 9000kr 
ekstra pr bolig, en potential ekstra udgift på ca. 
1,5 million på projektet. Følgegruppen fra besty-
relsen har selvfølgelig udfordret dem på dette 
punkt og ønsker at se deres beregninger på at 
hele varme rammen i boligen skulle falde sam-
men på grund af manglende ca. 150W ved at 
vælge en standard radiator på 70 cm bred og 90 
cm høj, som faktisk kun er 10 cm smallere end 
den oprindeligt projekteret 80 cm bred og 90 
cm høj og her fremkommer de manglende ca. 
150W. Med en udsigt til en ekstra regning på 1,5 
mil., så er det vores pligt at vende hver en sten i 
sagen omkring entreen og rørføring. Dette gæl-

fremadrettet skal arbejde på at finde en løsning 
omkring kravlegård til hunde og at antallet af 
græsslåninger og hækklipninger sænkes og 
afventer en ny beregningsmetode fra driften i 
2022.

Budgettet for 2022, som blev enstemmigt ved-
taget, viste en huslejeregulering på 1,72%. En 
del af denne stigning kan tilskrives stigende  
renovationsudgifter til Glostrup Forsyning som 
er gået fra kr. 2.535.353 i 2019 og op til forven-
tede kr. 3.858.000 i 2022. Dette er en stigning 
på kr. 1.322.647 over 4 år alene på affald.

Da der var gået 2 år siden sidste afdelingsmøde 
var alle pladser i afdelingsbestyrelsen på valg. 
Både formandspladsen og de 10 bestyrelses-
medlemspladser, hvor der skulle vælges 5 for 
to år og 5 for et år, så den gamle rotation kom 
tilbage. Som formand for afdelingen blev  
Susanne W. Petesen genvalgt, til de 5 toårige 
blev Jesper Weidick, Jonas D. Hansen, Tine 
Liechti, Merete Møldrup og Jørgen Reimann 
valgt, mens Mads Andersen, Per Froholdt, Pia 
Bernhardt, Michael Justesen og Bennie Spilker 
blev valgt til de 5 etårige pladser. Som supple-
anter til bestyrelsen blev valgt Saida Koulij og 
Bettina Vincent som henholdsvis 1. og 2.  
suppleant.

Afdeling 9 har også fået sit eget lille flagudvalg, 
som står for at hejse og sænke flaget i flagstan-
gen ved Svanesøen. Så bor du i afdelingen og 
ønsker flaget oppe på dagen skal du bare skrive 
i god tid til gbafd9.flag@gmail.com, og så vil 
Dannebrog komme op og vaje.

Afdeling 20,  
Rødkælkevej

der kan opnås tilladelse til. Det er således ikke 
lovligt at lukke sin kat ud til at gå frit og da  
mange beboere oplever gener med dette, bedes 
katteejere, som lukker deres katte ud, straks 
stoppe denne praksis og kun færdes med  
katten i snor i området som reglerne foreskriver.

2. Vores 240L renovationscontainer udgår nu og 
alle boliger overgår til 140L renovations- 
container straks for at opnå en besparelse på 
en konto i budgettet, som allerede er overtruk-
ket. Skulle der være beboere, som beviseligt har 
mere restaffald/bio end de 140L, så har driften 
nu mandat til at udskrive en ekstra 140L renova-
tionscontainer til denne bolig for en begrænset 
periode. I maj 22 vil alle boliger få en ny opdelt 
240L container og denne vil som udgangspunkt 
blive tømt hver 14 dag (dog hver uge i sommer-
perioden). Skulle der være boliger, som ikke kan 
få det til at hænge sammen med 240L rest- 
affald og bioaffald, kan disse boliger få tildelt 
ugetømning hele året. Driften er pålagt at sikre 
at der ikke ”bare” udskrives ekstraregninger på 
vores renovationsregning, hvorfor der skal pågå 
en undersøgelse af renovationsløsning i hvert 
tilfælde, da det handler om vores fælles husleje- 
kroner, så der bliver slet ikke tale om et tag selv 
bord og en automat reaktion fra driften med ud-
skrivning af ekstra løsninger og dermed ekstra 
udgifter. Ved et skifte pr. 1/10-2021 til 140L i de 
sidste 80 boliger, ligger der en besparelse på 
ca. 128.000 kr oveni det ca. 199.686 kr ved en 
opdatering af vores renovationsløsning, så en 
samlet mulig besparelse på ca. 327.686 kr.

Gård 4 er under renovering, en såkaldt nulstilling 
af området. Alt beton, legeredskaber, buske, 
fliser mv. er kørt væk og området vil genopstå 
med en nysået græsplæne, 3 nye træer i mid-
ten af gården af samme type, som er for enden 
af vores veje ved legepladserne, disse træer vil 

der kun i de store boliger, da nuværende rørføring 
fastholdes i de små boliger, så der ikke skal føres 
rør midt på væggen i køkken i de små boliger.

Når vi så bevæger os op på første sal, viser det 
sig, at hvis radiatoren skal sidde på betonvæg 
ved siden af trappen ind mod badeværelse, så 
skal der flyttes elinstallationer ca. 1,2 mil., da 
trappe og 1. sal lys betjening vil sidde bag ved 
radiator. Følgegruppens enkle løsning er at dreje 
radiatoren over på væggen ind mod badeværel-
se. Så når man står og kigger på badeværelset 
ude i gangen, så sidder den nuværende radiator 
på venstre side af badeværelsesdør og den nye 
radiator vil sidde på den højre side af bade- 
værelsesdøren. Dette gælder for alle boliger.

Bestyrelsen og følgegruppen takker for mandat 
på afdelingsmødet til at kunne træffe de nød-
vendige beslutninger, som kan sikre en økono-
misk og forsvarlig løsning, så vi ikke skal bruge 
2,7 million ekstra på sagen, når der nu kan 
findes en anden løsning. 

Der blev afholdt afdelingsmøde d. 16/9 og over 
50 boliger var mødt op til, hvad der kunne blive  
et maraton møde til langt ud på natten, når 
man så dagsorden med de 25 forslag, faktisk 
blev der flyttet 15 forslag til den 11/11, hvor der 
indkaldes til et ekstraordinært afdelingsmøde, 
så dagsorden kunne have været på 40 forslag. 
Johnny Petersen fra GB blev valgt som dirigent 
og det klarede han med bravur, så mødet kunne 
afsluttes lidt i 22. Selve mødet blev afviklet i god 
tone og med en god debat, om de nødvendige 
punkter til afstemning. Det blev aftalt at der skal 
nedsættes et hurtigt arbejde udvalg, bestående 
af bestyrelsen og 5 beboere som skal kigge på 
vores afdeling og se hvor det er muligt med vild 
natur (højt græs med blomster) og fremlægge 
dette nye kort over afdelingen på afdelingsmødet 
d. 11/11 til endelig godkendelse.

Selve referatet med afstemningerne vil blive 
husstandsomdelt, men her er nogle af de  
spændende afstemninger og deres resultat:

1. Som den første afdeling i GB, vil det nu være 
muligt at få tilladelse til to husdyr, INDEKAT og 
hund, en af hver eller to af samme type. UDE-
KAT er fortsat ikke tilladt i afdelingen. I forbin-
delse med opdateringen af husdyrtilladelsen vil 
det blive indskærpet, at det er en INDEKAT, som 

mailto:gbafd9.flag%40gmail.com?subject=


10 11

blive oplyst nedefra når det er mørkt, undtagen 
når det er juletid, da der så vil ligge et lysnet hen 
over træerne, og der er lavet ny stibelysning af 
samme type som ved ”Legepladsstien”. Under 
denne renovering af gården har vi fundet nogle 
sammenfaldende regnvandsbrønde med direkte 
kontakt til vores kloakker, så det var en vej ud af 
kloakken for rotterne ud i gården. Det betyder 
at der nu bliver lavet nye regnvandsbrønde ude 
i gården med et nyt tilkoblet dræn og inde i to 
haver (tidligere fællesområde) vil der blive lavet 
to nye brønde og i disse brønde vil der blive isat 
rottespærre, så vi kan få stoppet den trafik op af 
kloakken. Dette problem findes i alle gårdene og 
driften har allerede nu fået besked på, at de skal 
varsko de sidste 6 boliger i de 3 gårde om at der 
allerede NU skal nedgraves nye brønde i deres 
haver, for at få stoppet rotte trafikken og ikke 
først når vi renoverer gården om 1 eller 2 år. Ude 
i vores samlebrønde til regnvand og kloak nede 
i græsplænerne ud mod Rødkælkevej, vil der i 
20 brønde ligeledes blive opsat rottespærre af 
projektet. Alle udgifter til opdatering af kloakker/
regnvandsdræn mv. vil blive lagt ind under  
projektet, da der er luft til dette, fremfor en direk-
te huslejestigning på dette absolut nødvendige 
arbejde, som ikke kan vente til der er råd til det, 
men som skal udføres NU. 

Aktivitetscentret & Glostrups Seniorforeninger 
inviterer til …. 

D. 15. oktober - Kl. 12.30 – 15.00

En musikalsk oplevelse, der indeholder sang, 
og anekdoter om Elvis Presleys karriere og liv. 
Underholdningen leveres af JJ’s duo.  

Vi starter med en let anretning i form af 
Tarteletter og én drikkevare. 
Herefter musik og senere kaffe med sødt.  

Billetter kan købes i Aktivitetscentrets cafe på 
Sydvestvej 12 fra mandag d. 13.september 
Kl. 9-16 – først til mølle.

Vi glæder os til at se dig !

Fællesspisning og
”The King of Rock’n Roll”

Afd. 1 Ndr. Ringvej/Vestervej  
Formand Annli Marur
Benedikte Vinther
Kasandra Pedersen

Afd. 6 Brøndbyvestervej/Gyvelvej 
Formand Horst Dieter
Lene Christensen
Christina Søndergaard
Lise-Lotte Kiær
 
Afd. 8 Hovedvejen
Formand Lars Pastoft
Georg Jacobsen
Pina Seidenschnur
Suppleant Hanne Libori

Afd. 9 Stadionkvarteret  
Formand Susanne W. Petersen
Jørgen Reimann
Mads Andersen
Per Froholdt
Tine Liechti
Jesper Weidick 
Merete Møldrup
Pia Bernhard
Jonas D. Hansen 
Michael Justesen
Bennie Spilker
Suppleant Saida Koulij

Afd. 20 Rødkælkevej    
Formand Allan Larsen
Dan Brandt
Malene Missel
Nichlas Forget
Torben Sørensen 
Suppleant Jesper Kirchner 
Suppleant Tom Dahl Brohus

Afd. 28 Lilliendalsvej - ældreboliger  
Ingen bestyrelse
Kontakt Ulla Hansen Rasmussen,  
Lilliendalsvej 17, st, dør 4

Afd. 29 Stenager   
Formand Peter Madsen
Bitten Matthiesen
Kim Thulin 

Sten Pollas
Johanna Frisbæk
Suppleant Steffen Nielung
Suppleant Flemming Froholdt

Afd. 30 Granskoven
Formand Stine Andersen
Heidi Rømer Brandt
SusanTöjlin
Ninett Højgaard Schmalz 
Suppleant Chanette Horn  
 
Afd. 31 Gadager
Formand Kurt Arve Jensen
Mette Jensen
Martin Damsgaard 
Roland Bratgjerd 
Martin B. Andersen
1. suppleant Mikkel Albrecht 
2. suppleant Arne Frost 

Afd. 32 Lindeskoven
Formand Martin Gjøl
Søren Heick
Christina Faaborg Christiansen
Carine Hedelund
Tenna Rygaard
Suppleant Kamilla Brandt
Suppleant Christian Moberg

Afd. 33 Birke-/Bøgeskoven   
Formand Lene Hilden
Henriette Jensen
Sara Astrup Malm
Jannie Schaub
Flemming Hein Andersen
 
Afd. 37 Egeskoven
Formand Marianne Simonsen 
Dan Mattisson
Linda Johansen
Pernille Rigstrup
Jytte Matthisson 
Josephine Schibelfeldt
Suppleant Puk Bødewadt

Afd. 50 Bryggergårdsvej – ungdomsboliger
Vakant - ingen bestyrelse

Afdelingsbestyrelser
Afdelingens nye store lækre legeplads for enden 
af vej 3, er færdig og ibrugtaget. Dog er vi ikke helt 
i mål med opgaven, da legepladsudvalget har  
nogle forbehold i forbindelse med kvaliteten 
af faldunderlaget, farven på opmærkningen på 
underlaget, samt færdig niveau højde. Vi er gået i 
dialog med leverandøren, for at komme i mål.

Svævebanen er stadigvæk ude af drift, efter 
flere års forkert brug af områdets børn. Driften 
har bestilt ny wire, og vi afventer en leveringsda-
to, så den kan blive funktionel igen. Vi vil gerne 
opfordre jer til at tage en snak med børnene om, 
hvordan svævebanen skal benyttes og at den 
ikke kan tåle at man gynger fra side til side på 
vej ned.

Det var hvad vi har valgt at tage med i denne 
udgave. Husk at vi som bestyrelse altid kan fan-
ges på gader og stræder eller på FB-grupperne 
om vores afdeling.

Der er kommet en ny webside om VVS renove-
ringsprojektet og den hedder www.afd20.dk og 
her vil du kunne finde alt det materiale, som er 
husstandsomdelt samt nogle gode billeder fra 
sagen så snart det er muligt.

http://www.afd20.dk
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Men så skal vi også se fremad, og heldigvis var 
der to beboere som gerne ville være med i  
bestyrelsen, så vi kan sige pænt goddag til 
Steffen og Johanna. Vi ser frem til et godt sam-
arbejde, og vi håber I vil være med i mange år 
fremadrettet.

Så var der en ting som vi ikke rigtig fik talt om 
på vores beboermøde, nemlig vores beboerhus. 
Vi har som tidligere nævnt ansat en udlejer, og 
han laver et rigtig godt stykke arbejde. Allan 
har indtil videre kun modtaget positiv tilbage-
melding på ”standen” af lokalet, men han har 
et stort ønske, han vil gerne have flere kunder i 
butikken. Så skal I holde et arrangement, hvor 
I godt kunne tænke jer at være ”ude af huset”, 
så er vores beboerlokale en god mulighed. Vi 
arbejder sammen med Allan på hele tiden at 
forbedre huset.

Siden sidst har vi haft inviteret beboerne som 
bor i de lige nr. på Bystien (stueetagen) til at 
komme med en holdning til, hvad de kunne 
tænke sig der skal ske med den beplantning, 
som der er på bagsiden af bygningerne. Der var 
en skriftlig indsigelse, men ingen som kom og 
besøgte os i beboerhuset. Så i første omgang 
valgte vi at gå videre med løsningen som var 
Laurbær. Men vi fik heldigvis talt om dette på 
vores beboermøde, og kom frem til, at vi skal 
se på andre muligheder, måske indtænke mere 
”biodiversitet” i opgaven. 

Til sidst vil vi bare endnu engang opfordre til at 
I kommer og besøger os på de dage, hvor vi af-
holder bestyrelsesmøder. Vi giver gerne en kop 
kaffe, og vil gerne tale om stort og småt. Dette 
lagde vi også stor vægt på vores afdelings- 
møde. 

Så vi ses forhåbentlig i vores lokale lige siden af 
vaskeriet.

Så er det tid til en ny lille orientering fra  
Stenager. Vi har lige afholdt vores årlige beboer-
møde, og der var heldigvis dukket mange  
beboere op, så tak for den store deltagelse, og 
det store engagement som I lagde i mødet.  

Under beretningen fik vi en masse gode debat-
ter, og fik bl.a. talt om kommunikationen bebo-
erne og bestyrelsen i mellem. Der blev f.eks. 
spurgt om det var muligt med en Facebook 
side, som andre afdelinger har, og her meldte vi 
klart ud, at det ønsker vi ikke. Vi mener ikke det 
er den rigtige platform, og tonen desværre ofte 
kan være meget ”broget”, og tit også med en 
forventning om svar ”her og nu”, hvilket vi ikke 
kan honorere. Vi havde også en del forslag med 
til mødet, som vi havde en god debat om, og 
som også betød at nogle af dem vil blive ud-
skudt og behandlet på et senere ekstraordinært 
afdelingsmøde. Her skal vi også tale om det 
evigt tilbagevendende spørgsmål om trappe- 
tårnene. Vi ser frem til endnu et godt møde  
senere på efteråret.

På afdelingsmødet valgte to af bestyrelses-
medlemmerne også at stoppe efter mange år 
i beboerdemokratiet. En stor tak skal lyde til 
Kate og Ingrid for jeres indsats i bestyrelsen. I 
har bidraget med stort og småt i vores debatter, 
været med til at afholde mange beboeraktivite-
ter, men mest af alt stået som garanter for det 
gode samarbejde, og værnet om traditionerne i 
afdelingen.

Afdeling 29, Stenager

Kære nabo og  
grundejerforening...
Vi glæder os til, at vi i 2024 kan byde dig inden for i vores nye bebyggelse på Granskoven 8-10. Den 
kommer til at bestå af fire blokke omkring to gårdrum og vil rumme 196 lejligheder.

Inden byggeriet står færdigt, skal vi igennem et par faser. Først på listen er nedrivningen af Swecos 
gamle hovedkontor. Vi nedriver bygningen, men vi genbruger alle de materialer, vi kan, så vi bela-
ster miljøet mindst muligt. Den nye ejendom vil også være bygget efter dagens bæredygtige stan-
darder og skal leve op til en DGNB-guldcertificering inden for bæredygtigt byggeri. 
læs mere på: https://atp-ejendomme.dk/udviklingsprojekter/granskoven-i-glostrup-bli-
ver-til-et-groent-boligomraade

Vi vil gennem hele processen gerne holde jer bedst muligt orienteret om, hvad vi laver på den  
anden side af hegnet, og hvordan vi kan mindske gener for jer, der bor i området. Derfor må du 
meget gerne dele denne information med din grundejerforening og i din trappeopgang.

På byggehegnet mod Skovvangskolen og på infotavlen ved indgangen til byggepladsen kan du 
finde mere information om nedrivningen og byggeriet. Du er naturligvis også meget velkommen til 
at følge med gennem kighullerne i hegnet. De er lavet til samme formål.

Hvad betyder byggeriet for dig som nabo?
-  Du vil kunne høre os arbejde på pladsen i hverdage
-  Ændring af parkeringspladsen ved Granskoven 8
-  Du vil kunne se og høre gravemaskiner under nedrivningen
-  Du vil kunne se og høre lastbilerne, der skal køre byggemateriale og jord væk

Tidsplanen for nedrivningen

Uge 27-28:  Etablering af byggeplads
Uge 28-37:  Gennemgang af Swecos gamle hovedkontor for materialer, der kan  
   genbruges og indvendig nedrivning
Uge 38-51:  Nedrivning af Swecos gamle hovedkontor
Uge 2-3 i 2022:  Knusning af materialer til genbrug

Har du spørgsmål?
Kontakt os endelig, hvis du har spørgsmål. 
Du kan i øvrigt læse mere om projektet her: 
https://atp-ejendomme.dk/udviklingsprojekter/granskoven-i-glostrup-bliver-til-et-groent-boligomraade/

Venlig hilsen
Bo Schoppe, Senior projektchef i ATP Ejendomme 

+45 27 23 61 52  •  bos@atp-ejendomme.dk

https://atp-ejendomme.dk/udviklingsprojekter/granskoven-i-glostrup-bliver-til-et-groent-boligomraade
https://atp-ejendomme.dk/udviklingsprojekter/granskoven-i-glostrup-bliver-til-et-groent-boligomraade
https://atp-ejendomme.dk/udviklingsprojekter/granskoven-i-glostrup-bliver-til-et-groent-boligomraade
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CAFÉEN
Aktivitetshuset ”Paraplyen”, Østre Lindeskov 251

Torsdagsspisning i oktober, november og december måned kl. 18-21

07. okt     Sprængt Oksebryst, kartofler samt peberrodssovs – Pris 60 kr.
13. okt      Karbonade m. stuvede ærter og gulerødder – Pris 60 kr.
21. okt      Flæskesteg m. sovs, kartofler, rødkål og surt – Pris 60 kr.
27. okt     Glaseret Skinke m. brune kartofler og grønlangkål – Pris 60 kr.

Obs.: 13.okt og 27.okt er onsdage         

04. nov    Brunkål med grisehaler og flæsk – Pris 60 kr.
10. nov     Andesteg, sovs, kartofler, chips, sødt og surt samt
                  Risalamande – Pris 100 kr. Børn under 10 år 45 kr.
                  Obs.: Tilmelding til 10 .nov (Mortens Aften) senest 27. okt
11. nov      Spisning aflyst.
18. nov     Sorte Gryde med kartoffelmos – Pris 60 kr.
25. nov     Suppe plus Oksekød og kartofler med peberrodssovs – Pris 75 kr.

02. dec    Krebinetter med stuvede porrer – Pris 60 kr. 
09. dec    Kalvefrikasse m. rugbrød – Pris 60 kr.

Caféen ønsker alle en god jul og et godt nytår

06. jan 2022 er første gang efter nytår med torsdags spisning

Bindende tilmelding til torsdagsmiddagen er nødvendig og skal gives til Lene 
på telefon 20670680 evt. via sms alternativt mail paraplyen2600@hotmail.com 
senest mandag aften før spisningen.

Tilmelding er ”først til mølle” da max. antal deltagere er 40 personer.

Brug foreningens fordele, når du skal 
vælge bredbånd/telefoni
Med GlostrupNet, får du adgang til stærkt bredbånd og fastnettelefoni til lav pris.
På din adresse er der nemlig investeret i et komplet bolignet (beboernes eget), som du i dag frit 
kan tilkoble. Stikket sidder allerede i din bolig.

Tilmeld dig på www.danskkabeltv.dk/bestil, eller på tlf. 69 12 12 12.

Ingen ekstern installation    |    Oprettelse: kr. 0    |    Ingen binding

Bredbånd (pr. 1. august 2021):
75/75 Mbit 107 kr. per måned

100/100 Mbit 157 kr. per måned
150/150 Mbit 207 kr. per måned
300/300 Mbit 257 kr. per måned

 
Tilkøb til bredbånd: Trådløs router
Den bedste installation fås ved direkte kabling. Dansk Kabel TV tilbyder dog to trådløse  
perroutere, der fungerer optimalt på GlostrupNets netværk. Routeren er sat op, og klar til brug fra 
start. Hos Dansk Kabel TV kan du også få hjælp til den daglige brug. 

Tilkøb til bredbånd: Sikkerhedspakke med antivirus
Du har også mulighed for at tilkøbe en F-Secure Sikkerhedspakke til blot 25 kr. per måned. Pakken 
kan installeres på op til 5 enheder i hjemmet og beskytter dig mod eksisterende og nye onlinetrusler.

Telefoni, Fastnet (pr. 1. august 2021)
Fastnet 43 kr. per måned

Fri Fastnet 87 kr. per måned
Fastnet fri tale  127 kr. per måned

 
Ovenstående priser er inkl. månedligt servicegebyr. Du kan læse mere om de enkelte  
abonnementer på www.danskkabeltv.dk, hvor du også kan bestille de ønskede tjenester. 

Obs.: Alle ydelser bestilt gennem Dansk Kabel TV, faktureres direkte til dig.

Mere info kan også findes på www.glostrupnet.dk

Diget 17, kælderen
2600 Glostrup

Telefon: 9339 4638
Mail: gn@glostrupnet.dk

Hjemmeside: www.glostrupnet.dk

mailto:paraplyen2600%40hotmail.com?subject=
http://www.danskkabeltv.dk/bestil
http://www.danskkabeltv.dk
http://www.glostrupnet.dk
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Afdeling 31, Gadager

Vinden rusker, bladene mister deres grønne 
farve og daler sagte mod jorden – efteråret 
har meldt sin ankomst. Tiden er kommet, hvor 
vi rykker indenfor, tænder levende lys, rykker 
sammen for at finde varmen og forbereder os til 
vinterens komme. 

Afdelingsmøde
Den 20. september 2021 afholdte vi vores årlige 
Afdelingsmøde. Beboere fra 51 lejemål havde 
denne aften fundet vej til Paraplyen for her, at 
gøre deres indflydelse gældende. Et deltager- 
antal, som i den grad vidner om, at beboer- 
demokratiet i Gadager lever og at vi har en 
masse engagerede beboere som udviser stor 
interesse for deres nærmiljø.

I lighed med tidligere år, bød Bestyrelsen på et 
”lettere” traktement bestående af stegt flæsk, 
kartofler og sovs samt kaffe og småkager – 
som, vurderet på de positive tilbagemeldinger vi 
fik, faldt i forsamlingens smag.

Efter en kort velkomst samt valg af dirigent, 
Tinus Lassen, gik Afdelingsmødet over til at 
behandling af Bestyrelsens beretning for perio-
den 2019/21. Beretningen var forud for mødet 
udsendt skriftligt. Traditionen tro var der en god 
og saglig debat af diverse emner, hvorefter be-
retningen blev enstemmigt godkendt. Herefter 
blev de indkomne forslag behandlet. Resultaterne 
heraf kan læses i referatet fra Afdelingsmødet. 

Per Dalhammer fra Administrationen oriente-
rede om regnskabet for 2020 samt præsen-
terede budgettet for 2022 som efterfølgende 
godkendt. Et budget som desværre bevirker, 
at vi må imødese en huslejestigning på 3,86%. 
Stigningen relaterer sig primært til 3 poster, 
ejendomsskatter, renovation samt et ekstra 
ordinært bidrag til Selskabets Dispositionsfond.
Afslutningsvis var der valg til Bestyrelsen, hvor 
der var valg til alle 5 pladser samt 2 supplean-
ter. Ny Formand blev Kurt Jensen. Derudover 
opnåede Martin Damsgaard og Mette Jensen 
begge genvalg. Nye i bestyrelsen er Martin 
Andersen og Roland Bratgjerd som begge blev 
valgt for 1 år. 
 

Social vicevært
I det kommende budget for 2022 har vi afsat 
midler til at indføre en ny ordning med en social 
vicevært i afdelingen. Det nye tiltag hviler på 
begreber som rummelighed, nærvær og ekstra 
omsorg. Ordningen er en ekstra håndsrækning; 
særligt til de af Lindeskovens beboere, som i 
forvejen oplever fx helbredsmæssige proble-
mer, fysiske begrænsninger eller på anden vis 
befinder sig i særligt udsatte livssituationer. 

Store udfordringer med manglende  
parkeringspladser
Glostrup Kommune har for nyligt været ude og 
tegne båse op på vores to kommunale stikveje. 
Det har betydet væsentligt færre parkerings-
pladser end tidligere og parkeringsmuligheder-
ne er nu utilstrækkelige i forhold til antallet af 
biler. 

I skrivende stund håber Afdelingsbestyrelsen 
derfor, at vores beboere stemmer for forsla-
get om at nedsætte et udvalg, bestående af 
afdelingsbestyrelsen og nogle interesserede 
beboere, som skal undersøge muligheder og 
udarbejde forslag om parkeringsregler/-ordning, 
der kan minimere problemerne med manglen-
de parkeringspladser. Udvalget skal i samme 
forbindelse belyse mulighederne for etablering 
af ladestandere til elbiler.

Mange hilsner fra
Afdelingsbestyrelsen i Lindeskoven

Tryghed i Lindeskoven
Vi har længe haft fokus på at højne trygheden i 
Lindeskoven. Blandt andet har vi tidligere i sam-
arbejde med driften og en ekstern rådgiver fået 
lavet en gennemgang af afdelingen, hvor der 
blev kigget på mulige tryghedsskabende tiltag 
og afdelingens generelle tilstand. 

I forlængelse af dette har vi nu fået etableret 
lys i samtlige mellemgange i afdelingen, som 
tænder samtidig med den øvrige belysning. Vi 
håber, at vores beboere bliver glade for dette – 
særligt i den mørke tid vi nu går i møde. 

Ligeledes er beplantningen omkring busstoppe-
stedet blevet kraftigt beskåret, således at man 
ikke længere står så afsides og uset, når man 
står og venter på bussen.

Udvendig vedligeholdelse af vaskeriet
Den udvendige beklædning på vores fælles-
vaskeri trænger efterhånden til en ny omgang 
maling. Det er aftalt med driften, at dette arbej-
de påbegyndes snarest muligt. 

Ukrudt
Der er desværre flere haver, hvor ukrudtet har 
frit spil. Det gælder både i forhaver, under hæk-
ke og langs hegn. Det skæmmer helheldsind-
trykket af vores afdeling. Afdelingsbestyrelsen 
opfordrer derfor alle have-lejere til at få fjernet 
ukrudtet. 

Batteriholdere
På opfordring fra beboerne er der nu indkøbt 
affaldsbeholdere til brugte batterier, som snart 
sættes op ved de nye molokker.

Store Legedag var en stor succes
Mange beboere fra Lindeskoven deltog i årets 
’Store Legedag’ til glæde for både børn og voks-
ne. I Afdelingsbestyrelsen glæder vi os over, at 
det nu igen er muligt at mødes. Og vi stræber 
efter at gennemføre flere sociale arrangementer 
i vores afdeling.

Afdeling 32, 
Lindeskoven

Glædeligt var det endvidere, at det også lykke-
des at finde 2 kandidater til de ledige poster 
som suppleanter. Mikkel Albrecht og Arne Frost 
blev valgt. 

Dagsordenen var herefter udtømt og dirigenten 
kunne afslutte mødet omkring kl. 21.00. Fra 
Afdelingsbestyrelsen vil vi sige ”tusind tak” til 
alle de fremmødte. Igen i år en god, hyggelig og 
konstruktiv aften. Bestyrelsen vil i lighed med 
de sidste 2 år, også i den kommende periode 
fortsætte den positive udvikling samt selvføl-
gelig være beboernes garant for at Gadagers 
interesser bliver varetaget bedst muligt. 

Såfremt der måtte være interesse for yderligere 
og mere fyldestgørende informationer om  
Afdelingsmødet, henvises der til det omdelte 
referat. Konstitueringen af Bestyrelsen vil blive 
gennemført på førstkommende Bestyrelsesmøde.

Tak for denne gang
Afslutningsvis vil Bestyrelsen ønske alle ny-
tilflyttere til Gadager hjertelig velkommen. Vi 
håber, I vil opleve den samme glæde ved at bo 
her, som alle vi andre har haft igennem årene. 
Skulle du have lyst eller behov for at træffe 
Bestyrelsen personligt, er der åbent for bebo-
erhenvendelser den 1. torsdag i måneden i 
forbindelse med vores bestyrelsesmøder. Hen-
vendelse i bestyrelseslokalet ved Vaskehuset, 
i tidsrummet mellem 19.00 - 19.30. Det er her 
gode ideer, tanker, ønsker, kritik og ros kan afle-
veres – kommer du - så gi´r vi varme, hjerterum 
og en kop kaffe.

Din Afdelingsbestyrelse
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CAFÉEN
Aktivitetshuset ”Paraplyen”, Østre Lindeskov 251

DET ER FOR BØRN

Caféen inviterer børn i alderen 3 - 13 år til Halloween-(u)hygge
(børn 3 - 6 år må gerne tage mor og far med)

Søndag den 24. oktober 2021 kl. 13 - 17

  
SKÆR DIT EGET GRÆSKAR,

SOM DU BAGEFTER MÅ TAGE MED DIG HJEM
Caféen sørger for græskar (1 stk. pr. barn) og redskaber at snitte med.

Caféen vil også sørge for lidt (u)hyggeligt godt at spise og drikke
 

Alt er selvfølgelig gratis for børn !!

Aht indkøb af græskar og mad - Tilmelding hos Lene via mail: paraplyen2600@
hotmail.com, SMS 20670680 eller v/aflevering af slippen (Lene: Bøgeskoven 
207, st. th.) - SENEST 17/10

------------------------------------------------------------------------------------------

Halloween søndag den 24/10 - 2021 kl. 13 - 17

Børn, antal:  ______   

Navn/Navne på børnene: ____________________________________________

Bestyrelsen i Hvissinge Kulturcenter glæder sig over, at Danmark atter har åbnet op så vi kan være 
sammen igen. Vi har afholdt to arrangementer efter der delvis og helt er lukket op.

Vi afholdte i foråret en hyggelig fisketur efter fladfisk, vejret var perfekt og de fleste fik poserne 
pænt fyldt op med friske fisk.

Vi havde arrangeret en bustur til Djurs Sommerland, som erstatning for sommerfesten i år, og det 
var en succes i det der var 85 deltagere, der havde tilmeldt sig. Og alle var glade og trætte da turen 
atter gik hjemad til Hvissinge.

                                                            
Og så skete det endelig, den 9 september kl. 18.00 kunne vi igen lukke dørene op til banko, og 
uden restriktioner om hvor mange der må komme. Opstarten har været lidt stille, det skal lige ud 
til beboerne at Kulturcentret atter spiller banko. Men det er glædeligt at se så mange unge og nye 
ansigter til vores banko. Så vi forventer større deltagelse i fremtiden.Vi fortsætter vores ordinære 
spil frem til den 2 december, undtaget den 21 oktober der holder Skovvangskolen efterårsferie og 
er derfor ikke åben.

                                                   
Årets sidste banko, også kaldet julebanko afholdes den 9 december, dørene åbnes som vanligt  
kl. 18.00 spillet starter kl. 19.00

Der vil som vi plejer kunne købes Gløgg og æbleskiver, vi har også ekstra gaver på indgangs  
billetten.

Alle banko afholdes på Skovvangskolen Egeskoven 27 og dørene åbnes kl.18.00
Dette var hvad vi valgte at bringe denne gang, men følg os også på vores Facebook ”Hvissinge  
Kulturcenter”, eller  kontakt vores formand på: 

Tlf:     2320 7790
Mail: bettinaq@hotmail.com 

Nyt fra 
Hvissinge Kulturcenter

Så starter der 
banko i Hvissinge 

Kulturcenter

Jubii... 
Så er det snart

jul!

mailto:paraplyen2600%40hotmail.com?subject=
mailto:paraplyen2600%40hotmail.com?subject=
mailto:bettinaq%40hotmail.com?subject=
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flor, på de åbne solbeskinnede plæner, mens 
blomsterpragten i en blomsterrabat, langs et 
læhegn i afd. 20, desværre har været mindre 
iøjnefaldende.

At indføre biodiversitet i en afdeling stiller krav 
til en ændret opfattelse af begrebet ”pænt og 
velholdt” hos både beboere og ansatte. De ple-
jestandarder vi har været vant til at finde accep-
table, har nu ændret sig. 

Vilde blomster er ikke længere ukrudt. De er 
nu spisekammer for en masse nyttedyr. En 
grenbunke er ikke længere bare affald. Nu er 
det habitat for fugle, pindsvin og insekter, og 
en brændestak, venter ikke længere bare på at 
blive kørt bort af en vognmand. Den fungerer nu 
i stedet som insekthotel.

Vi må også lære at acceptere, at en blomster- 
eng er smuk i alt sin pragt og vælde om somme-
ren, mens den hele vinteren vil fremstå som en 
brun og vissen plet. 

Det har været spændene at følge med i tilblivel-
sen af de forskellige blomsterenge og insektbo, 
og vi i driften glæder os til at blive endnu kloge-
re på hvordan vi skaber de bedste betingelser 
for vores insekter, fugle og andre dyr.  

Hvis man vil fremme biodiversiteten i en afde-
ling kan man f.eks:
•  Lade gamle træer stå
•  Lade græsset vokse højt eller alternativt   
 etablere en blomstereng.
•  Giv plads til vandhuller
•  Efterlade bunker med træstykker, grene   
 og gamle blade
•  Etablere et insekthotel

På vegne af driften, Pernille Sofia Frederiksen

2021 blev året hvor naturen for alvor gjorde sit 
tilbagetog i Glostrup Boligselskab. Mens Dan-
mark har været lukket ned og folk har været 
hjemsendt fra skole og job, i forbindelse med 
Covid-19 pandemien, er der opstået en stigen-
de interesse for at udforske og udfordre vores 
bolignære naturtilbud.
 
I samme periode har DR og TV2 vist flere have-
programmer med temaet ”Vild med vilje”, hvilket 
har gjort mange beboere yderligere opmærk-
somme på, hvor vigtigt det er at vi etablerer 
egnede levesteder til områdets fugle, insekter 
og andre dyr.

Særligt er der interesse for at tilgodese biernes 
livsbetingelser, da forekomsten af bier i Dan-
mark, i bekymrende grad, er i tilbagegang. Bier-
nes naturlige levesteder forsvinder, til fordel for 
konventionelt dyrkede arealer, hvor det er svært 
for bierne at finde føde.

Da størstedelen af alle planter er afhængige af 
at blive bestøvet af især bier, vil det være kata-
strofalt for menneskeheden, hvis bierne uddør. I 
både afd. 9 og i afd. 20 har bestyrelserne fordret, 
at vi i foråret 2021 har etableret adskillige blom-
sterenge. Plæner er blevet fræset op og vi har 
sået blomsterfrø af blandingen ”Engblanding til 
lerjord” fra DLF, en frøblanding der er udviklet i 
samarbejde med Danmarks Biavlerforening.

Vi har i løbet af sæsonen kunnet konstatere, 
at mængden af vand og sollys har afgørende 
betydning for hvorvidt en blomstereng bliver en 
succes. I afd. 9 har både beboere og insekter 
haft stor fornøjelse af et overdådigt blomster-

Naturen vender tilbage  
til Glostrup Boligselskab

Kollektiv råderet
Der er i den seneste tid omdelt breve til lejere i selskabet, der i deres nuværende lejemål har været 
omfattet af den kollektive råderet.

Hvad er årsagen 
I forbindelse med gennemgang af selskabets kollektive råderetssager, blev det i 2017 konstateret, 
at håndteringen af forrentningen af sagerne ikke fulgte gældende lovgivning. Det betyder, at der i 
en årrække fejlagtigt er blevet opkrævet en merrente hos de beboere som har haft et råderetslån.

Sagsbehandling
Administrationen har igennem de seneste år arbejdet med at skabe et overblik over omfanget af 
sager, samt opsat løsningsmodeller, som nu er godkendt af selskabets organisationsbestyrelse.

Beslutning
De for meget betalte renter betales retur til beboerne i hele lånets løbetid, dog maksimalt fra 1. 
marts 2004, hvor vi har de første oplysninger i vores administrationssystem.

Hvordan håndteres det så: 

Beboere med nuværende råderetssager:
Har modtaget et brev, hvori det fremgår hvor meget de har til gode

Beboere med tidligere råderetssager i det lejemål de bor i på nuværende tidspunkt:
Har modtaget et brev, hvori det fremgår hvor meget de har til gode

Beboere som har haft en råderetssag i et tidligere lejemål i Glostrup Boligselskab: 
Vil ikke modtage et brev, men skal blot rette henvendelse på følgende  
mailadresse: raaderet-fraflytter@gb.dk, og her skal der oplyses følgende:

• Fulde navn
• Tidligere lejer nr. 
• Tidligere adresse (den som råderetssagen drejer sig om)
• Oplysning om registrerings- og kontonummer
• Telefonnr.

Fraflyttere, der er flyttet ud af selskabet:  
Vil ikke modtage et brev, men skal ligeledes rette henvendelse på følgende  
mailadresse: raaderet-fraflytter@gb.dk, og her skal der oplyses følgende

• Fulde navn
• Tidligere lejer nr.
• Tidligere adresse (den som råderetssagen drejer sig om)
• Oplysning om registrerings- og kontonummer
• Legitimation, f.eks. billede af sundhedskort, vedhæftes mailen – cpr.nr. skal overstreges/ 
 dækkes over.

Denne information forefindes ligeledes på GB’s hjemmeside www.gb.dk 
Har du spørgsmål er du velkommen til at kontakte Beboerservice.

mailto:raaderet-fraflytter%40gb.dk?subject=
mailto:raaderet-fraflytter%40gb.dk?subject=
http://www.gb.dk
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Redaktørens klumme
Så blev det tid til endnu et blad, hvor vi denne 
gang er kommet op på 24 sider med indlæg fra 
drift og administration, kulturtilbud, GlostrupNet 
og endnu engang seks afdelinger. Afdeling 6 
Gyvelvej - Brøndbyvestervej er kommet til, mens 
afdeling 33 Birke-/Bøgeskoven er faldet fra. 
Herfra bliver der krydset fingre for en stærk  
tilbagevenden i næste nummer til december og 
at afdeling 30 Granskoven og afdeling 37  
Egeskoven også slutter sig til festen. 
 
Samtidig glæder jeg mig meget til at høre fra de 
nyoprettede bestyrelser i afdeling 1 Ndr. Ring-
vej/Vestervej og afdeling 8 Hovedvejen  i næste 
udgivelse, så vi kan lære dem bedre at kende. 
Både hvad der sker lige nu og hvad de  
planlægger for fremtiden af både store og små 
projekter. Velkommen til! 
 
I denne udgave af bladet har jeg forsøgt at 
holde de lyse tider i live lidt endnu med billeder 
af de oprettede biodiversitetsområder og hvad 
der ellers kunne findes af blomstrende planter, 
men næste nummer er decembernummeret og 
derfor håber jeg meget på, at I som beboere vil 
sende billeder af det første ophængte julestads, 
lys i vinduerne og lignende.  
 
 

 
Billederne kan sendes til bladets mail sammen 
med andre ting, der kunne have bladets og  
beboernes interesse, på Beboerbladet@gb.dk

Tak for denne gang og på gensyn i næste  
nummer!

Med venlig hilsen 
Jesper Weidick, redaktør

Biodiversitet forskønner

GB-online

Kontakt 

beboerse
rv

ice Opret 

fejlmelding

Kontakt os 24/7!
Meld fejl eller kontakt beboerservice via  

smartphone eller PC på: online.gb.dk

KØB ET GAVEKORT
– Få en bolig i tide!

Bliv opnoteret på Glostrup Boligselskabs vente-
liste! Gavekortet er gældende for 1 år til max. 5 

år og kan købes fra det fyldte 15. år. 

1 år 220 kr.

2 år 370 kr.

3 år 520 kr.

4 år 670 kr.

5 år 820 kr.

Gavekortet købes på www.gb.dk. eller ved  
henvendelse på telefon 43 96 28 86.

mailto:Beboerbladet%40gb.dk?subject=
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Kontakt

 43 96 28 86   gb@gb.dk

Afd.33 Birke-/Bøgeskoven

Afd.28 Lilliendalsvej Ældreboliger

Afd.50 Ungdomsboliger  
BryggergårdsvejAfd.37 Egeskoven

Afd.6 Brøndbyvestervej/GyvelvejAfd.1 Ndr. Ringvej/Vestervej Afd.8 Hovedvejen-Bryggergårdsvej

Afd.20 Rødkælkevej Afd.29 StenagerAfd.9 Stadionkvarteret

Afd.31 Gadager Afd.32 LindeskovenAfd.30 Granskoven


